



## 暫停開放通告

由於中華電力有限公司將於 **2020年11月21日(星期六)** 進行工程，本中心的電力供應將受其工程影響，詳情可參閱中華電力有限公司派發的暫停供電通告。因此，中心開放時間作出以下調整：

2020年11月21日 (星期六)	上午9時正 至下午1時正	暫停開放
----------------------	-----------------	------

不便之處，敬請原諒。如有任何查詢，可致電工程熱線：6130 8155。



T2 主幹路及茶果嶺隧道社區聯絡中心

## Notice of Temporary Closure

Due to the works to be carried out on **21 November 2020 (Saturday)** by China Light and Power Company Limited, the electricity supply at our Centre will be temporary suspended. You may refer to the notice from China Light and Power Co Ltd for details. The services and opening hours of our Centre will be adjusted as follow.

21 November 2020 (Saturday)	9:00am – 1:00pm	Closed
--------------------------------	-----------------	--------

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any query, please feel free to call the project hotline: 6130 8155.



Trunk Road T2 and Cha Kwo Ling Tunnel  
Community Liaison Centre



## 暫停供電通告

## TEMPORARY SUSPENSION OF ELECTRICITY SUPPLY

參考編號

Request ID TCOM : 116353-8

本公司將於右列日期及時間暫停供電，  
以在區內進行必需工程。  
不便之處，敬請原諒。

To carry out essential work on our system  
electricity supply to your premises will be  
temporarily suspended on the date and time as  
stated

**We apologize for any inconvenience caused.**

停電日期 / 時間 DATE TIME OF SUSPENSION

**21-11-2020 (星期六)**

(日/月/年, DD/MM/YYYY)

停電日期 / 時間 DATE TIME OF SUSPENSION

停電時間 TIME OF SUSPENSION

由	<b>上午 9 時正</b>	至	<b>下午 12 時30分</b>
From	<b>09:00</b>	To	<b>12:30 PM</b>

受影響用戶範圍：

AFFECTED CUSTOMER:

**T/S CITYBUS LTD. AT CHEUNG YIP ST.****城巴在祥業街 臨時電**

如有任何查詢，請於此通告發出後兩天內致電：2678 3838

如在辦公時間後查詢，則致電本公司供電及客戶服務中心 2728 8333.

Please call 2678 3838 for any enquiries on this temporary suspension  
during office hours within 2 days from the date of this notice.

For enquiries after office hours, please call our Customer Interaction Centre at 2728 8333.

**註：**

我們是預計工程所需時間而擬定復電時間。本公司將竭力加快工程進度，而在若干情形下，或曾較預定時間提前恢復供電。

為確保安全和保障 貴戶的電力裝置，敬請 閣下告知家人及有關人仕上述的停電安排。如有需要，請於電力暫停供應前關上總掣。

**NOTE:**

The suggested restoration time is based on our estimation of the time required for the essential work to be completed. Every effort will be made to minimize the period of interruption, and in some cases, electricity supply may be resumed earlier than expected.

For safety and better protection of your electrical installations, please inform your family members and relevant parties of the above power supply arrangement, and be sure to turn off the customer main switch before suspension if necessary.

負責此項工程之工程人員：鄭先生 2678 9523

Engineering staff in-charge

**ERIC CHENG**發出日期 Date Issue: 13-11-2020